
PROTOKÓŁ NR 15/11

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 22 listopada 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Adam Bierowski,

3. Mariusz Kubiak,

4. Zbigniew Piątek,

5. Stanisław Schmidt.

Nieobecna usprawiedliwiona: Anna Klepacz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Podsumowanie  wizyt  w jednostkach oświatowych:  Przedszkole,  SP1,  SP3 i  Gimnazjum w 

Kowarach. 

3. Zapoznanie z pismem p. Dyrektor SP3 w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na 

wymianę stolarki okiennej. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1 Obrady prowadziła przewodnicząca Komisji M. Zielińska. 

Ad.  2  Na  terenie  Kowar  funkcjonuje  jedno  Przedszkole  Publ.,  dwie  Szkoły  Podstawowe  oraz 

Gimnazjum (te jednostki zostały odwiedzone przez Komisję Oświaty i Kultury). Uczy się w nich odpowiednio: 

150 dzieci, w Publicznym Przedszkolu, 424 uczniów – SP1, 220 – SP3, 268 – Gimnazjum. Ogółem opieką  

wychowawczą i edukacyjną objętych jest na terenie miasta 1062 dzieci.

Radni zauważyli, że każda jednostka oświatowa ma swój specyficzny i niepowtarzalny klimat.

Wszystkie jednostki oświatowe prowadzą różnorodną działalność, mającą na celu podniesienie jakości pracy 

szkoły i przygotowanie uczniów do życia w społeczeństwie i podejmowanie ról w dorosłym życiu.

Szkoły i Przedszkole organizują nieodpłatnie zajęcia dodatkowe mające na celu rozwijanie zainteresowań i 

zaspokajanie potrzeb edukacyjnych dzieci.

Jednostki ograniczają swoje potrzeby finansowe dostosowując je do możliwości miasta. 

Szkoły podstawowe prezentują zbliżony poziom nauczania. Drastyczne różnice są zauważalne w wyglądzie 

budynków należących do SP1 i SP3. Dlatego Radni apelują o sprawiedliwe rozdzielanie środków finansowych 

przeznaczonych na remonty w jedn. ośw. (uwzględniając możliwości finansowe miasta) pomiędzy wszystkie 

typy szkół i przedszkole istniejące w mieście.

Radni Komisji uważają za zasadne zabezpieczenie w budżecie miasta środków finansowych niezbędnych dla 

funkcjonowania jednostek oświatowych na terenie Kowar w 2012 r. 
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Ze względu na dobro uczniów, na podstawie rocznych doświadczeń Radni zwracają się do p. Burmistrza o nie 

podejmowanie  działań  mających  na  celu  zwiększenie  liczebności  uczniów  w  oddziałach  klasowych  (dot.  

szczególnie Gimnazjum).

Ad. 3 Radni zapoznali się z pismem p. Dyrektor SP3 K. Kaczor w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych w budżecie Miasta na wymianę drewnianej stolarki okiennej w budynku Szkoły. 

Koszt oszacowano na ok. 70 tys. zł.

Ad. 4 Radni nie mają konkretnych materiałów na temat planowanych oszczędności w jednostkach 

oświatowych. Wyrażają zaniepokojenie takimi działaniami.

Ad. 5 Zakończenie spotkania. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja Oświaty i Kultury zwraca się do p. Burmistrza M. Góreckiego o podjęcie zdecydowanych 

kroków w sprawie wykonania napraw gwarancyjnych na placach zabaw przy SP1 i SP3.

Biorąc  pod  uwagę  bezpieczeństwo  przebywających  na  placach  małych  dzieci  należy  doprowadzić  do 

wyegzekwowania należnych napraw (szczególnie podłoże placów). 

2. Komisja  wnioskuje  do p.  Burmistrza  o  zabezpieczenie  w Budżecie  Miasta  w 2012 r.  środków 

finansowych potrzebnych na wymianę stolarki okiennej w SP3 (pismo nr 5434/2011 z dn. 08.11.2011).

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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